
MODEL:                   ATS-3AMB
INPUT VOLTAGE:
FREQUENCY:
CURRENT (MAX):
CONFORMS TO ANSI/CAN/UL 325
TESTED TO COMPLY WITH 
PART 15 OF THE FCC RULES

      WARNING / AVERTISSEMENT
THIS UNIT IS NOT USER SERVICEABLE, DISCONNECT POWER SUPPLY BEFORE REMOVING 
COVER. PLEASE ENSURE THAT THE POWER CORD IS SECURED, CLEAR OF ANY MOVING 
PART OF THE OPENER AND DOOR. FAILURE TO COMPLY MAY DAMAGE CORD AND CAUSE 
ELECTROCUTION.
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CET APPAREL N’EST PAS REPARABLE PAR L’UTILISATEUR, AVANT DE RETIRER LE CAPOT, 
DEBRANCHEZ LE CORDON ELECTRIQUE, ASSUREZ-VOUS QU’IL NE RISQUE PAS D’ENTER EN 
CONTACT AVEC DES PIECES EN MOUVEMENT LE NON-RESPECT DE 
CES INSTRUCTIONS PEUT AVOIR UNE ELECTROCUTION POUR 
CONSEQUENCE.  
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TITLE:

THE INFORMATION CONTAINED IN THIS
DRAWING IS THE SOLE PROPERTY OF
AUTOMATIC TECHNOLOGY AUSTRALIA Pty Ltd.
ANY REPRODUCTION IN PART OR AS A WHOLE
WITHOUT THE WRITTEN PERMISSION OF
AUTOMATIC TECHNOLOGY AUSTRALIA Pty Ltd. 
IS PROHIBITED.
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WARNING / AVERTISSEMENT
This device complies with FCC Part 15 and or RSS 210 Innovation, Science and Economic Development Canada Rules. Adjustment or modifications of this 
device (receiver/transmitter) are prohibited, except for changing the code  setting or replacing battery. This device contains licence-exempt transmitter(s) / 
receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada’s licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two 
conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device may not accept any interference, including interference that may cause 
undesired operation of the device.
Cet appareil est conforme à la partie 15 de la FCC et ou aux règles RSS 210 Innovation, Science et Développement économique Canada. Le réglage ou les 
modifications de cet appareil (récepteur/émetteur) sont interdits, sauf pour changer le réglage du code ou remplacer la pile. Cet appareil contient un émetteur(s) 
/ récepteur(s) exempt de licence qui est conforme aux RSS(s) exemptes de licence d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada. Le 
fonctionnement est assujetti aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil ne peut accepter 
aucune interférence, y compris celles qui peuvent provoquer un fonctionnement indésirable de l'appareil.

FCC ID: X4K-ATS3DCB11WS
IC: 8880A-ATS3DCB11WS
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WARNING / AVERTISSEMENT
This device complies with FCC Part 15 and or RSS 210 Innovation, Science and Economic Development Canada Rules. Adjustment or modifications of this 
device (receiver/transmitter) are prohibited, except for changing the code  setting or replacing battery. This device contains licence-exempt transmitter(s) / 
receiver(s) that comply with Innovation, Science and Economic Development Canada’s licence-exempt RSS(s). Operation is subject to the following two 
conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device may not accept any interference, including interference that may cause 
undesired operation of the device.
Cet appareil est conforme à la partie 15 de la FCC et ou aux règles RSS 210 Innovation, Science et Développement économique Canada. Le réglage ou les 
modifications de cet appareil (récepteur/émetteur) sont interdits, sauf pour changer le réglage du code ou remplacer la pile. Cet appareil contient un émetteur(s) 
/ récepteur(s) exempt de licence qui est conforme aux RSS(s) exemptes de licence d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada. Le 
fonctionnement est assujetti aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil ne peut accepter 
aucune interférence, y compris celles qui peuvent provoquer un fonctionnement indésirable de l'appareil.
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IC: 8880A-ATS3DCB11WS
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DRAWING IS THE SOLE PROPERTY OF
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